
1 
 

Protokół Nr XLVII / 2010 

z Sesji Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim 

w dniu 4 stycznia 2010r. 

XLVII Sesja Rady Powiatu odbyła się 4 stycznia 2010r. w sali sesyjnej Urzędu Miasta 

przy ul. Rynek 1 w Nowym Mieście Lubawskim (ogłoszenie o sesji stanowi załącznik nr l do 

protokołu). 

Ad.1  

Otwarcie XLVII Sesji Rady Powiatu 

Obrady rozpoczęły się o godz. 1200, a zakończyły około godz. 1230. Obrady otworzył i prowadził 

Przewodniczący Rady Powiatu p. Marcin Lesiński. 

Przewodniczący przywitał wszystkich radnych, Starostę p. Stanisława Czajkę, pozostałych 

Członków Zarządu, Skarbnika Powiatu p. Halinę Bartkowską, Sekretarza Powiatu p. Romana 

Sosnowskiego, Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych p. Ryszarda Kłosowskiego oraz p. Alinę 

Banaszewską zajmującą Stanowisko ds. Inwestycji i Zamówień Publicznych w Starostwie 

Powiatowym.   

Ad. 2 

Stwierdzenie quorum 

Na  podstawie  listy  obecności   Przewodniczący  stwierdził,  że  aktualnie  w  posiedzeniu 

uczestniczy 15 radnych, co stanowi quorum przy którym Rada może obradować i podejmować 

prawomocne   uchwały (lista  obecności   radnych   stanowi   załącznik  nr  2). Nieobecni byli 

radni: Zbigniew Buzanowski i Tomasz Szczepański. 

Ad. 3 

Powołanie sekretarza obrad 

Przewodniczący zaproponował kandydaturę radnego Lecha Czajkowskiego. Zapytał czy kandydat 

wyraża zgodę na pełnienie funkcji. Radny wyraził zgodę. 

Przewodniczący zapytał, kto z radnych głosuje za tym, aby p. Czajkowski pełnił funkcję 

sekretarza obrad. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 14 radnych głosowało za, kandydat 

wstrzymał się od głosu. 

Ad. 4 

Przyjęcie porządku obrad 

Przewodniczący poinformował, że wszyscy radni otrzymali porządek obrad (załącznik nr 3).  

Przewodniczący zapytał czy są pytania lub inne propozycje do porządku. Nie zgłoszono 
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propozycji lub pytań. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia porządku obrad. Głosowało 15 radnych, 

porządek przyjęto jednogłośnie. 

Ad. 5 

Przyjęcie protokołu z XLVI Sesji Rady Powiatu 

Przewodniczący poinformował, że sekretarzem obrad XLVI Sesji był radny Marek Arentowicz. 

Zapytał czy radny wnosi uwagi do protokołu. 

Radny Arentowicz odpowiedział, że zapoznał się z protokołem i nie wnosi do niego uwag. 

Przewodniczący zapytał, kto z radnych głosuje za przyjęciem protokołu nr XLVI/09. Głosowało 

15 radnych, wszyscy głosowali za przyjęciem protokołu. 

Ad. 6 

Wnioski, interpelacje i zapytania radnych 

Przewodniczący poprosił o zgłaszanie wniosków, interpelacji lub zapytań.  

Radni nie zgłosili wniosków, interpelacji lub zapytań. 

Ad. 7 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w planie dochodów i wydatków w budżecie 

powiatu na 2010r. 

P. Skarbnik poinformowała, że zmiany w budżecie dotyczą głównie planów finansowych 

inwestycji, na które będą składane wnioski o dofinansowanie. W związku z tym, zmienia się 

m.in. budżet Zarządu Dróg Powiatowych. Zadanie związane z przebudową mostu na rzece 

Radomka w miejscowości Radomno pierwotnie było zapisane jako zadanie remontowe. Teraz 

będzie to zadanie inwestycyjne o łącznej wartości 232 tys. zł. Złożony będzie wniosek do 

Ministerstwa Infrastruktury o dofinansowanie inwestycji w wysokości 50%. Kolejna zmiana w 

budżecie powiatu dotyczy zwiększenia planu na wypłatę ekwiwalentu na uprawy leśne o 5.019 

zł. Środki pochodzą z Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa. Ponadto, wydatki 

budżetowe zwiększają się o kwotę 5.689 zł. z przeznaczeniem na dofinansowanie zadania, które 

realizuje samorząd województwa dotyczące znakowania turystycznego. Zadanie, które miało 

być zrealizowane w 2009r., będzie dalej realizowane w 2010r. i środki, które w ubiegłym roku 

wróciły do budżetu powiatu, z powrotem są przekazywane do budżetu województwa. Dokonuje 

się również zwiększenia budżetu o kwotę 7.482 zł. z przeznaczeniem na wypłatę dodatków 

uzupełniających dla nauczycieli stażystów. Znacząca zmiana w budżecie jest związana ze 

zmianą planu finansowego inwestycji pn. „Budowa Zespołu Szkół Zawodowych w 

Kurzętniku”. W budżecie powiatu na 2010r. uchwalonym w grudniu, na realizację zadania 
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zostały zabezpieczone środki w kwocie ponad 11 mln złotych. Obecnie wartość zadania określa 

się na kwotę 8.801.794 zł. Dofinansowanie z UE ma wynieść 7 mln zł. Udział powiatu – 

1.801.794 zł., w tym wydatki niekwalifikowane – 551.266 zł., kwalifikowane – 1.250.528 zł. 

Zmian pomiędzy paragrafami dokonuje Zespół Szkół im. C. K. Norwida w Nowym Mieście 

Lubawskim. Chodzi o składkę oprowadzaną do Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska za zanieczyszczanie środowiska. Zmian dokonuje się również w planach 

finansowych inwestycji drogowych (budowa drogi powiatowej Nowe Miasto – Kaługa na 

odcinku Nowe Miasto Lubawskie – Kurzętnik i przebudowa drogi powiatowej biegnącej przez 

miejscowości Bielice i Krotoszyny) oraz inwestycji polegającej na utworzeniu Edukacyjnego 

Centrum Multimedialnego.  

Przewodniczący zapytał czy radni mają pytania do uchwały. Radni nie zadali pytań.  

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

Uchwałę nr XLVII/324/2010 (załącznik nr 4) podjęto jednogłośnie. 

Ad. 8 

 Podjęcie uchwały w sprawie aktualizacji „Wieloletniego Planu Inwestycyjnego 

Powiatu Nowomiejskiego na lata 2007- 2013 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych p. Ryszard Kłosowski poprosił radnych, aby dokonali 

poprawki w projekcie uchwały. Chodzi o doprecyzowanie nazwy zadania. Zapis winien 

brzmieć: „Przebudowa mostu w ciągu drogi powiatowej Nr 1270N Radomno - Rakowice - 

Zajączkowo Lub. - dr. woj. Nr 538 na cieku wodnym Radomka w miejscowości Radomno na 

przepust z rur stalowych. Taka nazwa zadania figuruje w dokumentacji technicznej, 

pozwoleniu na budowę. W projekcie uchwały, który otrzymali w materiałach sesyjnych, 

nazwa zadania była sformułowana bardziej ogólnie. Dofinansowanie do inwestycji w 

wysokości 116 tys. zł. planuje się pozyskać z Ministerstwa Infrastruktury, z rezerwy 

subwencji ogólnej budżetu państwa.   

Przewodniczący zapytał czy radni mają pytania do uchwały. Radni nie zadali pytań. 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

Uchwałę nr XLVII/325/2010 (załącznik nr 5) podjęto jednogłośnie. 

Ad. 9 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do realizacji inwestycji „Remont drogi 

powiatowej Nr 1293N Biskupiec - Łąkorz” 

Przewodniczący zapytał czy radni mają pytania do uchwały. Radni nie mieli pytań. 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

Uchwałę nr XLVII/326/2010 (załącznik nr 6) podjęto jednogłośnie. 
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Ad. 10 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do realizacji inwestycji „Przebudowa 

mostu w ciągu drogi powiatowej Nr 1270N Radomno - Rakowice - Zajączkowo Lub. - 

dr. woj. Nr 538 na cieku wodnym Radomka w miejscowości Radomno na przepust z rur 

stalowych”  

Przewodniczący zapytał czy radni mają pytania do uchwały. Radni nie mieli pytań. 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

Uchwałę nr XLVII/327/09 (załącznik nr 7) podjęto jednogłośnie. 

Ad. 11 

Odpowiedzi na wnioski i zapytania radnych 

Wniosków i zapytań nie było. 

Ad. 12 

Sprawy różne 

Przewodniczący zapytał, czy ktoś chce zabrać jeszcze głos.  

P. Skarbnik poinformowała, że 30 grudnia Gmina Miejska Nowe Miasto Lubawskie 

przekazała dofinansowanie do budowy drogi Nowe Miasto Lubawskie – Kurzętnik w 

kwocie ok. 248 tys. zł. Była to należność dla powiatu za 2009r. Należność za 2010r. to 

osobna sprawa.  

Starosta poinformował, że Gmina Miejska ma do przekazania w 2010r. około 50 tys. zł.    

Przewodniczący zapytał czy ktoś chce jeszcze zabrać głos. Nikt się nie zgłosił. 

Ad. 16 

Zakończenie obrad XLVII Sesji Rady Powiatu 

Wobec wyczerpania porządku obrad, Przewodniczący zamknął obrady XLVII Sesji 

Rady Powiatu. 

 

              Protokół sporządziła:                             Przewodniczący Rady Powiatu 

           /-/ Anna Andrzejczak                                             /-/ Marcin Lesiński 
 

 


